



## **BREAST / NECK SKIN PEELING MACHINE** 鸡胸鸡脖去皮机

## OVERVIEW 概述

RANICHE Skin Peeling Machine is suitable for separating skin from meat on chicken or duck neck or breast. This machine is widely used for replacing labors manual working, to remove the skin of meat materials by the interaction between the fixed blade and the rotating feeding roller. It is working stable and high efficient, which not only alleviates the pressure of manpower demand, but also reduces the contact between human and meat and the spread of bacteria.

去皮机适用于生鲜或冷冻鸡、鸭商品的皮肉分离,可以将鸡脖、鸡胸等产品皮肉自动分离。该设备通过固定刀具与转动送料辊的相互作用,代 替人工,剥除肉类物料的表皮,工作稳定高效,不仅缓解了人力需求的压力,也减少了人与肉类的接触和细菌的传播。

## FEATURES 结构特点

- Adopt food grade stainless steel accessories, in line with food hygiene ●采用食品级不锈钢配件,符合食品卫生标准,坚 standards, strong and durable;
- Closed operation, multiple power-off protection device, safer operation;
- Various forms of key devices, and the optimal combination can be selected according to the specific conditions of materials;
- Smooth entry and exit of materials, no blockage, low rate of surface damage;
- Easy to operate, high efficiency, hygienic working process, saving manpower;
- Can be used as a single unit or with an assembly line.

- 固耐用;
- 封闭式工作,多重断电保护装置,操作安全;
- 关键装置有多种不同的形式,可根据物料具体情 况,选取最优组合;
- 物料进出顺畅,不堵塞,表面伤肉率低;
- 操作方便,效率高,工作过程卫生,节省人力;
- •可单台使用,也可连流水线使用。

## TECHNICAL PARAMETER 技术参数

Power	1.5KW	功率	1.5KW
Working capacity	160-200pcs/minute	加工产量	160-200个/分钟
Processing width	620mm	加工宽度	620mm
Peeling thickness	0.5-5mm	去皮厚度	0.5-5mm
Dimension(L×W×H)	2400×1180×1060mm	外型尺寸(长×宽×高)	2400×1180×1060mm